
Studentská rada Univerzity Pardubice 

Z Á P I S 

ze 4. zasedání v akademickém roce 2008/2009 
Studentské rady Univerzity Pardubice, 

konaného dne 22. dubna 2009 

 

Přítomni: Vojtěch Lichorobiec, Zuzana Kleprlíková, Michal Říha, Jana Baťková, Adéla 
Myšková, Vladimír Zeman, Váňa Jiří, Jandorová Veronika. 
Omluveni: Marcela Rybyšarová, Jana Vlčková, Petr Švec, Jana Martincová, Milan Ptáčník, 
Simona Krausová, Radek Valášek, Blanka Chaloupská, Jakub Vágner, Dana Macounová.  
Hosté: Filip Kršiak, Jana Minaříková. 
  
Program zasedání: 
1. Zahájení, jmenování skrutátorů. 
2. Schválení programu zasedání. 
3. Kontrola zápisu SRUPa ze dne 25. 3. 2009. 
4. Volba člena kolegia děkana. 
5. Majáles 2009 na UPa. 
6. Aktuální informace na UPa. 
7. Různé. 
8. Závěr. 
 
Na začátku zasedání bylo přítomno 8 členů. 
1. Zahájení, jmenování skrutátorů. 
Předseda SRUPa Michal Říha zahájil 4. zasedání SRUPa v akademickém roce 2008/2009 a 
přivítal členy. Následovalo jmenování skrutátorů. 
Skrutátory byli navrženi: Zeman Vladimír, Vojtěch Lichorobiec, kteří byli jednohlasně 
schváleni. 
Hlasování: 8 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 
 
2. Schválení programu zasedání. 
Předseda SRUPa Michal Říha seznámil přítomné s programem 4. zasedání SRUPa, k němuž 
nebyly vzneseny žádné připomínky. Navržený program byl jednohlasně schválen. 
Hlasování: 8 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 
 
3. Kontrola zápisu SRUPa ze dne 25. 3. 2009. 
Michal Říha informoval členy o plnění předešlých usnesení.    
 
Usnesení 1/220409: SRUPa konstatuje, že usnesení SRUPa ze dne 25. 3. 2009 jsou plněna. 
Hlasování: 8 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 
 
4. Volba člena kolegia děkana. 
Předseda SRUPa seznámil přítomné členy se Statutem FF, čl. 12 odst. 7). 



Dále informoval přítomné o vyhlášení nominací na člena kolegia děkana FF, které byly všem 
členům AS za FF, zaslány dne 8. 4. 2009 s povinností odevzdat tento návrh v písemné podobě 
nejdéle do 21. 4. 2009 na kancelář SRUPa. Současný počet senátorů za FF je roven sedmi. 
 
Schválení volební komise. 
Byla zvolena tříčlenná volební komise ve složení:    Veronika Jandorová 
   Zeman Vladimír  
   Vojtěch Lichorobiec 
Hlasování: 8 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 
 
Celkový počet návrhů na kandidáta do kolegia děkana FF: 1 
Navržena byla: Adéla Myšková 
Navržená s kandidaturou vyslovila souhlas. 
 
Výsledek tajné volby do kolegia děkana FF: 

- Kandidát: Adéla Myšková   7 hlasů 
Navržená kandidátka byla zvolena. 
 
Usnesení 2/220409: SRUPa potvrzuje tajnou volbu a za člena kolegia děkana FF deleguje 
Adélu Myškovou. 
Hlasování: 8 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 
 
5. Majáles 2009 na UPa. 
Členové byli informováni o Majálesu 2009, který se bude konat dne 13. května 2009. Po 
krátké diskuzi k tomuto bodu Jana Baťková navrhla usnesení, které bylo přijato. 
 
Usnesení 3/220409: SRUPa podporuje konání majálesu na Univerzitě Pardubice a navrhuje 
za královnu majálesu aktivní členku Adélu Myškovou. 
Hlasování: 8 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 
 
6. Aktuální informace na UPa. 
Členové byli informováni o zasedání AS UPa dne 21. 4. 2009 a schválení finančních 
prostředků na činnost SRUPa ve sníženém provedení. 
Vznesené připomínky z legislativní komise AS UPa na studijní a zkušební řád budou 
projednávat s prorektorkou Kraftovou pověření členové. 
Host Filip Kršiak podá informaci o studentských klubech (Kinoklub, sficiklub, ichtys, 
fotoklub), které se nacházejí na kolejích UPa k tomuto proběhla rozsáhlá diskuze. 
Na kolejích UPa se nachází několik klubů, které jsou poslední dobou uzavírány z důvodu 
nedostatku volného ubytovacího prostoru na kolejích. Filip Kršiak je nucen okolnostmi k 
založení občanské sdružení, které by pod sebe vztáhlo filmoklub. Takto vzniklé občanské 
sdružení by pak vyhovovalo vedení SKM při provozování kinoklubu. Kinoklub byl 
v současnosti uzavřen ředitelem SKM. 
 
Usnesení 4/220409: SRUPa bere na vědomí aktuální informace na UPa. 
Hlasování: 8 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 
 
Odchod člena Jiřího Váňi v 19:15. 
Přítomno 7 členů. 



 
7. Různé. 
 
Informace z fakult UPa: 

FF – Fakultní senát řeší záležitosti okolo navrhnutí studenta do kolegia děkana. Zřídila 
post proděkana pro evropské záležitosti. Řeší otázku ohledně rozpočtu. Za FF podala 
informaci Adéla Myšková, která je zároveň členkou legislativní komise AS UPa a 
seznámila ostatní členy o dění v této komisi. Reagovala na studijní a zkušební řád, který 
neobsahuje povinnosti učitelů vůči studentům. A proto je potřeba ho změnit. Doplňující 
informaci podal Michal Říha, ve kterém členy informoval, že tento návrh již byl 
projednáván na minulém zasedání SRUPa k němuž nebyli vzneseny žádné připomínky. 
FZS – Veronika Janderová hodlá odstoupit z ekonomické komise AS UPa z důvodu 
nedostatku času. Zástupci jednotlivých oborů se sejdou s vedením fakulty na řešení 
problémů ohledně studia. Fakulta se snaží vyjít vstříc požadavkům studentů. Další 
informací bylo, že u fakulty se pohybuje úchyl. 
FES – Na fakultě byly vyhlášeny dodatečné volby do AS UPa. Dále členka předsednictva 
Jana Baťková seznámila členy s inovací nástěnky SRUPa, která se nachází na kolejích. 
DFJP – AS fakulty již delší dobu nezasedal. Fakultu navštívil tento týden odborník 
s elektromobilem. 
FEI – Členka předsednictva Zuzana Kleprlíková seznámila ostatní členy s výsledkem 
jednání s prorektorkou doc. Ing. Ivanou Kraftovou, CSc. o poplatcích o studiu. Dále byly 
zmíněny informace o dění na FEI, především problémy s předmětem OOP, který nebyl po 
celý semestr dobře veden. 
Koleje letošní rok přijdou o pavilon G, vlivem špatné kolaudace této budovy, která je 
určená pro kancelářské potřeby a ne pro ubytování studentů. Na základě tohoto ubude na 
kolejích minimálně sto lužek. 
 

Usnesení 5/220409: SRUPa navrhuje zveřejnění jmen členů, kteří jsou na zasedání přítomni a 
jmen členů kteří svoji účast omluvili. 
Hlasování: 7 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 
 
Proběhla diskuze na téma aktivní účasti členů na zasedáních SRUPa. 
Usnesení 6/220409: SRUPa vyzývá své členy k aktivní účasti na zasedáních. 
Hlasování: 7 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 
 
Příští zasedání se uskuteční 20. května 2009 od 18:00. 
 
8. Závěr. 
Předseda SRUPa Michla Říha poděkoval všem přítomným za účast a zasedání SRUPa 
ukončil. 
 
 
 
Zapsala: Zuzana Kleprlíková 
  
 

Michal Říha v. r. 
Předseda SRUPa 
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